
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 13. september 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 807
Vil ministeren oplyse, om det giver ministeren anledning til at tage et generelt kig på, om 
der er uoverensstemmelser mellem fiskerikvoterne, anbefalingerne og meldingerne som 
man får fra fiskerne, når vi nu kan se, at der er en stor forskel på antallet af kuller, som 
man må fange, og hvor mange der reelt er?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Bøgsted (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på kristian.boegsted@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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